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A stunning new edition of this timeless allegory of heaven and hell, repackaged and
rebranded as part of the C.S. Lewis Signature Classics range. C.S. Lewis's dazzling
allegory about heaven and hell and the chasm fixed between them, is one of his most
brilliantly imaginative tales which will appeal to readers of all ages. Lewis
communicates deep spiritual truths through the sheer power of the fantastic. In The
Great Divorce the writer in a dream boards a bus on a drizzly afternoon and embarks
on an incredible voyage through Heaven and Hell. He meets a host of supernatural
beings far removed from his expectations and comes to significant realisations about
the ultimate consequences of everyday behaviour. This is the starting point for a
profound meditation upon good and evil. "If we insist on keeping Hell (or even Earth)
we shall not see Heaven: if we accept Heaven we shall not be able to retain even the
smallest and most intimate souvenirs of Hell."
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评论

Man, George MacDonald is in this dramatic allegory!!!

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
2016读完的第7本. 基督教版本的《梦游天姥吟留别》

-----------------------------
我觉得我一般读书是个随大流的人，可是这本goodreads上评分这么高的书我实在是读
的很艰难，140页读起来比800页还费劲，实在是很难相信这是Narnia的作者写的。大概
我还是需要plot driven吧。
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会读第二次的书
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书评

不可否认很多出自文人的想象，但却真实及震撼。
我从里面摘抄了很多句子放在facebook上，大家争相like。他的小说，无论是纳尼亚还
是这本，都给我无穷启发。 在The Great Divorce里，在C. S. Lewis
刻画的人物中，每个人都多多少少能找到自己。是的，每个...  

-----------------------------
一趟梦幻的旅行，似乎徘徊在虚实之间，但又叫人不禁对真实有无尽的盼望。眼睛所见
的太过有限，因为自己也许就像幽魂一样，也不为坚实之体所见。我们想要攀登一些所
谓的高山，但我们去不了，原因是我们太软弱，血肉之体无法攀爬。有太多次生命的呼
唤在我们的耳边，愿这些美丽的...  
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